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TIL: 

Velferdstingets arbeidsutvalg 

Alle valgte representanter i Velferdstinget  

Studentdemokratiene ved:   

 

Universitetet i Oslo 

OsloMet – storbyuniversitetet 

Handelshøyskolen BI 

Høyskolen Kristiania 

Politihøgskolen 

MF vitenskapelig høyskole  

Norges Idrettshøyskole 

Oslo Nye Høyskole 

Fagskolen Kristiania AS 

Arkitektur- og designhøgskolen i Oslo 

Norges musikkhøgskole 

Fagskolen Oslo 

NLA Høgskolen, Staffeldtsgate 

VID vitenskapelige høgskole 

Kunsthøgskolen i Oslo 

NOROFF Fagskole AS 

Norsk Gestaltinstitutt Høyskole 

Fjellhaug Internasjonale Høgskole 

Norsk fagskole for lokomotivførere 

Høgskolen for ledelse og teologi 

Steinerhøyskolen 

NSKI Høyskole AS 

Stiftelsen Einar Granum kunstfagskole 

Atlantis Medisinske høgskole 

Barratt Due musikkinstitutt 

Høyskolen for Dansekunst 

Centric IT Academy AS 

KOPI: 

Hovedstyrets studentmedlemmer, Velferdstingets kontrollkomité, Velferdstingets valgkomité, Velferdstingets 

representanter i SiOs delstyrer, studentmediene, Kulturstyret, Studentsamskipnaden SiO, Norsk Studentorganisasjon 

v/velferdsansvarlig, ISU v/UiOs lokallag, Det Norske Studentersamfund v/Hovedstyret, Velferdstingene i Norge, 

Oslostudentenes Idrettsklubb v/ Hovedstyret, Internasjonal komité, Jussbuss v/daglig leder, JURK v/daglig leder.  
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INNKALLING TIL VELFERDSTINGETS APRILMØTE 28. APRIL 2025 

Dette er innkalling til Velferdstingets aprilmøte, 28. april 2025 fra klokken 16.00. 

Møtet finner sted på Georg Sverdrups hus, auditorium 2 

Denne innkallingen sendes ut til alle valgte representanter fra lærestedene. 

Det er møteplikt i Velferdstinget, og dersom du ikke kan møte må du selv varsle ansvarlig for din 

lærestedsgruppering eller fraksjon for å finne vara. I tillegg må du varsle Velferdstingets administrasjon, 

hvis du ikke kan møte og din vara stiller i stedet for deg. 

Representanter valgt via nominasjonsmøtet må ved forfall ta kontakt med samarbeidsansvarlig for å finne 

vara. 

Send inn endringsforslag til   

Konstituering og øvrige saker her. 

Oversikt over innkomne endringsforslag her.  

Sak 050-25/04 Revidering av Reglement for SiO Mat og drikke her. 

Oversikt over innkomne endringsforslag her. 

Sak 051-25/04 Revidering av Helsepolitisk dokument her. 

Oversikt over innkomne endringsforslag her. 

Sak 052-25/04 Revidering av reglement for tildeling av studentboliger i SiO her. 

Oversikt over innkomne endringsforslag her. 

Sak 054-25/04 Søknad om tilskuddsramme 2026 her. 

Oversikt over innkomne endringsforslag her. 

Sak 055-25/04 Resolusjon: Chateau Neuf som oslostudentenes studenthus her. 

Oversikt over innkomne endringsforslag her. 

 

mailto:adm@studentvelferd.no
mailto:sam@studentvelferd.no
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSdFxtSB3E8hfKIQ_HnqchNCyjH0WHe_fol6rTFkkT-gfrmfEQ/viewform?usp=sharing
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1iKJogdbP-3g1DnJU-oxncNthwu7MSL8WCFiW-TqJaLU/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSd28wISFWmF0T1z8rUsnOQovMgCbWvfpsBENqaWLoQlEvIIBQ/viewform?usp=dialog
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1y3h3qifCPiMBSoTBrYfztcB3nECXtZh8nvL45kvWRAs/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScDgjmlErQkj5CEkKMQCS3QzJoeTpJ8X7bUG-sCC5FRr51TMw/viewform?usp=dialog
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1viFei_sSa0MxMLj3qhcie8OEuAyF5IPJYiJD_raHg2M/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSfkW0d-TpzUMPtkt-1TT9xc-fEaKPTlv-MipQatqzT6Mkq7LQ/viewform?usp=sharing
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1UmTaXiBqpdGOBL2KFZx2qClhUc5zxEy4AiOY-_EJATU/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSfm83OISWGWxlSQ4GGGtAuunOyZqbUUnVqdJ9dTVem6E8rQvw/viewform?usp=dialog
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1oiRQl7TBv2X4P6ep4BHgU2hF9p6zLBlhIlpKLIhYMAE/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSem2s_yHoyA7ujppwLypQ5FJsQ6c2EfDpaw8P-5WXLACL3XDQ/viewform?usp=dialog
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1wZk_z4QvUaXM0YMgYpTCsD6UiW0yE1uxaE9Pkn0EBPc/edit?usp=sharing
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FORKORTELSER 

AU, VTAU: Arbeidsutvalget 

AL: A-lista 

BI: Handelshøyskolen BI 

BISO Oslo: BI studentorganisasjon Oslo 

DMI: De mindre utdanningsinstitusjonene 

DNS: Det Norske Studentersamfund 

ESN: Erasmus Student Network 

GL: Grønn liste 

HS: Hovedstyret 

KK: Velferdstingets kontrollkomité 

KS: Velferdstingets Kulturstyre 

LL: Liberal liste 

SiO MD: SiO Mat & Drikke 

MF: MF vitenskapelige høyskole 

UiO: Universitetet i Oslo 

NSKI: NSKI høgskole  

NSO: Norsk studentorganisasjon  

ONF: Organisasjonen for norske fagskoler 

ONH: Oslo Nye Høyskole 

OSI: Oslostudentenes idrettsklubb 

OsloMet: OsloMet – storbyuniversitetet 

PHS: Politihøgskolen 

RL: Realisten 

SH: Studenthovedstaden 

SiO: Studentsamskipnaden SiO 

SP-OsloMet: Studentparlamentet ved OsloMet 

SP-UiO: Studentparlamentet ved UiO 

VA: Venstrealliansen 

VID: VID Vitenskapelige høgskole 

VK: Velferdstingets valgkomite 

VT, VTOA: Velferdstinget (i Oslo og Akershus) 

VT-GAT: Velferdstinget i Gjøvik, Ålesund og 

Trondheim 

StudFest. Studentfrivillighetskonferansen 

ViN: Velferdstingene i Norge  

SO23: St. Olavs Gate 23 

KD: Kunnskapsdepartementet 

SHoT: Studentenes helse- og trivselsundersøkelse 

SKO: Studentunionen Kristiania Oslo
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DAGSORDEN OG KJØREPLAN 
 

Tid Saksnr. Saker Type sak Kategori 

16:00  Registrering og matservering    

16:30  Offisiell møtestart   

 043-25/04 Valg av ordstyrer og protokollfører Vedtakssak Møtekonstituering 

 044-25/04 Godkjenning av innkalling Vedtakssak Møtekonstituering 

 045-25/04 Godkjenning av dagsorden og 

kjøreplan 

Vedtakssak Møtekonstituering 

 046-25/04 Godkjenning av protokoll Vedtakssak Møtekonstituering 

 047-25/04 Arbeidsutvalgets orientering Orienteringssak Orienteringer 

 048-25/04 Hovedstyrets orientering Orienteringssak Orienteringer 

 049-25/04 Andre orienteringer Orienteringssak Orienteringer 

17:00 050-25/04 Revidering av Reglementet for SiO 

Mat og drikke 

Vedtakssak Politikk 

17:55 Pause 15 min 

18:10 051-25/04 Revidering av helsepolitisk dokument Vedtakssak Politikk 

19:10 052-25/04 Revidering av reglement for tildeling 

av studentboliger i SiO 

Vedtakssak Organisasjon 

19:40 Pause 10 min 

19:50 053-25/04 Innspill til handlingsplan for 

2025/2026 

Diskujonssak Organisasjon 

20:20 Pause 10 min 

20:30 054-25/04 Søknad om tilskuddsramme 2026 Vedtakssak  Organisasjon 

21:10 055-25/04 Resolusjon: Chateau Neuf som 

oslostudentenes studenthus 

Vedtakssak Politikk 

21:35 056-25/04 Eventuelt  Eventuelt 

21:40  Møtekritikk   

21:45  Møteslutt og møtebrus    
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VALG AV ORDSTYRER OG PROTOKOLLFØRER 1 

Saksnummer 043-25/04 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 2 

Forslag til ordstyrer og protokollfører vedtas. 3 

Forslag til vedtak: 4 

Ordstyrer: Johannes Saastad  5 

Protokollfører: Henriette Seim  6 
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GODKJENNING AV INNKALLING 7 

Saksnummer 044-25/04 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 8 

Innkallingen godkjennes. 9 

Forslag til vedtak: 10 

Innkallingen godkjennes med de merknader som fremkommer på møtet.  11 
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GODKJENNING AV DAGSORDEN OG KJØREPLAN 12 

Saksnummer 045-25/04 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 13 

Dagsorden og kjøreplan godkjennes. 14 

Forslag til vedtak: 15 

Dagsorden og kjøreplan vedtas med de endringer som fremkommer på møtet.  16 
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GODKJENNING AV PROTOKOLL 17 

Saksnummer 046-25/04 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 18 

Ingen innstilling. Det er kontrollkomiteen som innstiller på godkjenning av protokoll. 19 

Forslag til vedtak: 20 

Protokollen godkjennes med de merknader som fremkommer på møtet. 21 

SAKSOPPLYSNINGER 22 

Protokollen finnes på https://www.studentvelferd.no/vt-dokumenter/sakspapirer/.  23 

https://www.studentvelferd.no/vt-dokumenter/sakspapirer/
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ARBEIDSUTVALGETS ORIENTERING 24 

Saksnummer 047-25/04 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

SAKSOPPLYSNINGER 25 

Denne orienteringen tar for seg arbeidsutvalgets aktivitet fra og med 17.03.2025 til 10.04.2025. Perioden fra 26 

10.04.2025 til 28.04.2025 vil det orienteres muntlig om under møtet. Medieloggen finner du her. 27 

Endringer i arbeidsutvalget 28 

Som informert om på e-post og i møtet 7. april, har Velferdstingets nestleder, Mitra Fagerli Rahman, trukket 29 

seg fra sin stilling. Arbeidsoppgavene hennes er nå fordelt internt i arbeidsutvalget og med administrasjonen. 30 

Leder har tatt ansvar for oppfølging av ulike foreninger, samt ferdigstilt de resterende sakspapirene. I tillegg 31 

har leder overtatt oppgavene knyttet til kontakt med studentidrettsorganisasjoner, 32 

studentkulturinstitusjoner og studentmedier (punkt f i mandatet), samt oppfølging av andre valgte gjennom 33 

Velferdstinget (punkt h i mandatet). Administrasjonen vil bistå med koordinering av forberedende aktiviteter 34 

i forkant av Velferdstingets møter. 35 

Når det gjelder nestleders rolle som stedfortreder for leder ved representasjonsoppdrag, fravær og 36 

kontorledelse (punktene a-c i mandat), vil dette løses ved behov, dersom situasjonen oppstår. Kontakten med 37 

kontrollkomiteen og valgkomiteen (punkt d i mandatet) er nå fullt ut overtatt av administrasjonen. Tidligere 38 

ble dette delt mellom nestleder og administrasjonen. 39 

Tildelingsprosessen (punkt e) er allerede gjennomført for denne perioden, og ansvar for valg til 40 

budsjettkomiteen er nå lagt til samarbeidsansvarlig. Resten av arbeidsutvalget er tett involvert i økonomien 41 

og den daglige driften, og vi føler oss godt forberedt til å gjennomføre en god overlapp med neste nestleder. 42 

Vi har mange gode overlapps-dokumenter og god innsikt i de gjenværende oppgavene. 43 

All kommunikasjon i forbindelse med fratredelsen har skjedd i samråd med Mitra, og dialogen har vært god. 44 

Gitt den korte tiden som gjenstår av perioden, har vi besluttet å ikke supplere vervet. 45 

Oppfølging av utdanningsinstitusjoner 46 

Siden sist har vi fulgt opp de mindre utdanningsinstitusjonene med å invitere til erfaringsutveksling onsdag 47 

9. april. Her kom det 4 utdanningsinstitusjoner hvor vi snakket om blant annet hvordan studentdemokratiet 48 

deres er bygget opp, erfaringsutveksling, aktiviteter på deres utdanningsinstitusjon blant annet. Leder og 49 

samarbeidsansvarlig deltok på åpning av Oslo Nye Høyskoles nye campus som ligger på Adamstuen. Vi var 50 

https://www.studentvelferd.no/vt-i-media/
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invitert til, og deltok på frivillighetsgallaen til OsloMet, hvor vi overbrakte vår tradisjonelle gave. 51 

Samarbeidsansvarlig deltok også på studentparlamentsmøte til OsloMet den 8. april og UiO 10. april. 52 

Studentstrategi Lillestrøm 53 

Den 2. april ble studentstrategien vedtatt i Lillestrøm! Det ble også vedtatt at kommunedirektøren skal se på 54 

muligheter for å gjøre det billigere å etablere studentboliger i Lillestrøm i fremtiden. For å feire dette, inviterte 55 

arbeidsutvalget ansvarlig for studentstrategien, Annhild Moshøl, og studentparlamentene ved UiO og 56 

OsloMet for å feire dette. Det er også laget en pressemelding som du kan finne på nettsiden vår. 57 

Valg i Velferdstinget 58 

Det går mot sommer og perioden hvor vi skal velge nye tillitsvalgte er godt i gang. I den forbindelse legges 59 

det ut hva man kan stille til i våre sosiale medier @VT_osloakershus på Instagram og Facebook. Dette kommer 60 

vi til å fortsette med til fristen for å bli vurdert av valgkomiteen går ut den 25. april. For å se oversikten over 61 

hva man kan stille til, og oppgavene til vervet, kan du finne det her. Det vil også foregå en sofaprat med 62 

kandidatene til arbeidsutvalget den 8. mai, som ligger som et arrangement på vår Facebook-side. 63 

Studenthovedstaden 64 

Det har siden sist blitt avholdt et møte i Studenthovedstaden. Der løftet vi behov for et nytt norsk nettsted 65 

for oslostudentene. Det finnes i dag en engelsk side for internasjonale studenter, men norske studenter 66 

trenger ofte ikke den samme type informasjon som internasjonale når de skal flytte til Oslo. I samarbeid med 67 

Studenthovedstaden har vi laget en forespørsel om et nettsted som Oslo kommune skal etablere. I tillegg til 68 

dette hadde vi en erfaringsutveksling og snakket om veien videre for Studenthovedstaden. 69 

Faddervakt  70 

Planleggingen av faddervakt er godt i gang og vil i år foregå fra 15.–16. august. Faddervakt er et årlig initiativ 71 

for å gjøre fadderuken litt bedre for studentene ved at studenter og andre går rundt i Oslos gater på kveld 72 

og natt for å se til at studentene har det bra. Det deles da ut boller, snacks og vann til disse. Påmelding for 73 

årets faddervakt har allerede åpnet, så hvis du ønsker å gå kan du melde deg på eller lese mer her. 74 

Politisk påvirkning 75 

Politikere har allerede blitt invitert til faddervakt, og det er planlagt møter med byråden for finans, og byråden 76 

for kultur og næring. Vi skal ta med Velferdstingets budsjettprioriteringer for 2026. Landsmøtesesongen er 77 

snart over, og det ser ut til at alle partiene har tatt med seg Velferdstingets innspill inn i sine programmer. Nå 78 

gjenstår bare landsmøtene til KrF, FrP og MDG hvor vi håper de vedtar våre forslag, som flere studentboliger 79 

og mer finansiering av helse og psykisk helse. 80 

Dialog med SiO  81 

Siden sist har det blitt avholdt ett møte med konsernledelsen. Vi løftet flere nyttige spørsmål, blant annet 82 

tryggheten i SiO sine boliger og vaskemaskinløsningen. Vi har sett at SiO nå satt inn flere gode tiltak i boligene, 83 

for eksempel mer vakthold. I tillegg til dette har leder og styreleder i SiO hatt et møte i etterkant av 84 

hovedstyremøtet, hvor det ble luftet en plan for videre samarbeid og mål i innspurten av denne perioden. 85 

https://www.instagram.com/vt_osloakershus/
https://www.facebook.com/VT.OsloAkershus
https://www.studentvelferd.no/still-til-valg-varen-2025/
https://fb.me/e/2thqGTmUR
https://www.sio.no/foreninger/faddervakt


  

 

 

 
12 

Temaplan Oslo som studentby 86 

Det har nylig blitt lansert to rapporter om Oslo som studentby. Den ene ble utført av SSB, mens den andre 87 

ble utført av Multiconsult. Disse rapportene vil være svært viktige fremover, og være et viktig bidrag i 88 

utformingen av temaplanen som kommunen holder på med nå. 89 

Midler til studentformål 90 

Velferdstingets arbeidsutvalg har lenge jobbet opp mot kommunen for å sikre at de ti millionene som var 91 

øremerket til studenthus-prosjektet SO23, forble i studentfrivilligheten. Prosessen for dette har vært slik: 92 

• 9. desember, møte om samlingssted for studenter: Dette møtet ble avholdt dagen før styremøtet i 93 

Studentsamskipnaden SiO, hvor det ble vedtatt å avslutte studenthusprosjektet. Velferdstingets 94 

arbeidsutvalg har innsyn i sakspapirene, og var allerede klare over at det var en mulighet for at 95 

prosjektet ble avsluttet. Vi møtte derfor byrådsavdelingen for å snakke om andre mulige prosjekter 96 

som disse midlene kunne investeres i, men også muligheter for å investere mer i bygget. I dette møtet 97 

løftet vi hvor viktig det er at kommunen inkluderer Velferdstinget i denne avgjørelsen, og vi diskuterer 98 

flere ulike muligheter for midlene. Kommunen gir sterkt uttrykk for at de ønsker at midlene skal 99 

brukes til et studenthus, slik at de kan svare på Hammersborgerklæringen. 100 

• 16. januar, et digitalt møte om samarbeid med byrådsavdelingen fremover: I dette møtet snakket vi 101 

med kommunen om viktigheten av å beholde disse midlene til studentformål, noe de var enig i. Det 102 

ble løftet et behov for et møte hvor man kunne komme med litt mer konkrete innspill til hva disse 103 

midlene eventuelt kan brukes på. 104 

• 24. januar, et møte med konsernledelsen i SiO: I dette møtet snakket vi med studentsamskipnaden 105 

om muligheter for å investere de midlene i for eksempel en flerbrukshall. Vi fant dessverre ut fort at 106 

dette ble for dyrt. 107 

• 12. mars, byrådsavdelingen ønsker et møte den 24. april hvor vi kan gi våre innspill til midlene og til 108 

Oslo-budsjettet for 2026. Møtet vil ikke være bindende, men til hjelp for kommunen. 109 

• 20. mars: Det avholdes et møte mellom leder av Velferdstinget og styreleder i DNS. Det kommer inn 110 

en forespørsel om å være med å signere på en søknad om midlene til DNS. Arbeidsutvalget 111 

bestemmer seg for å kalle inn til et ekstraordinært møte, for å få vite hva slags innspill de skal gi på 112 

møtet 24. april. 113 

• 7. april: Velferdstinget vedtar å signere søknaden til DNS. 114 

• 10. april: Møte mellom Velferdstinget og finansbyråden, hvor vi vil løfte våre krav til 2026-budsjettet i 115 

Oslo. Velferdstinget vedtok budsjettprioriteringer på marsmøtet, som vi tar med oss her. Det fjerde 116 

punktet om støtte til Chateau Neuf vil inneholde informasjon om søknaden deres til kommunen. 117 

• 24. april: Møte med byråden for kultur og næring som vil orienteres om muntlig. 118 

Arbeidsutvalget anser søknaden til DNS som god. Vi ser at tiltak som solskjerming og lydisolering vil være 119 

med på å bidra til høyere kapasitet på bygget, noe som lenge har vært et argument mot å bevilge penger til 120 

Chateau Neuf. Arbeidsutvalget ville likevel la representantene bestemme, og valgte heller å begrunne for og 121 

imot for å belyse saken best mulig. Arbeidsutvalget er glad for et godt samarbeid med DNS rundt denne 122 

saken, og vil arbeide for at midlene vil bli i studentfrivilligheten.  123 

https://www.ssb.no/utdanning/hoyere-utdanning/artikler/studentbyen-oslo
https://storymaps.arcgis.com/collections/13c845f3f23a48079daaeab38fd4b06f
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HOVEDSTYRETS ORIENTERING 124 

Saksnummer 048-25/04 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 125 

Saken tas til orientering. 126 

Forslag til vedtak: 127 

Saken tas til orientering. 128 

ORIENTERING 129 

Kjære VT,  130 

Under følger en skriftlig orientering om tiden siden forrige ordinære VT-møte, som var 17. mars. 131 

Kort om driften av SiO siden forrige ordinære VT-møte 132 

Driften av SiO er jevnt over bra, og tjenesteområdene går som normalt. Det har vært noe tomgang på 133 

boligene våre i første del av første kvartal i 2025, med belegg på 97,06 % i januar og 98,29 % i februar. Det 134 

skyldes at det er flere internasjonale studenter som drar hjem i desember enn som kommer i januar, og at 135 

få studenter er i bevegelse på leiemarkedet på denne tiden av året. SiO har iverksatt tiltak for å markedsføre 136 

de ledige boligene i større grad.      137 

Hovedstyrets styremøte 19. mars 138 

Vi har hatt ett styremøte, avholdt 19.  mars, med flere viktige saker oppe:  139 

• Vi vedtok årsregnskap og årsberetning for 2024, som nå er offentliggjort (se https://sio-p-app-140 

newsiono.azurewebsites.net/om-sio/rapporter-og-referater). SiO hadde i 2024 et positivt resultat på 28,4 141 

millioner kr. før skatt, og en omsetning på 1,46 milliarder kr. Dette viser en tydelig positiv, økonomisk 142 

utvikling fra 2023, da vi hadde et negativt resultat på 48,1 millioner kr, og en omsetning på 1,38 milliarder 143 

kr. Det er viktig for studentene at SiO har en sunn økonomi og lønnsom drift. Det gjør at vi kan ta opp nye 144 

lån for å bygge flere boliger, vedlikeholde studentboliger og investere i ny velferd til studenter i Oslo og 145 

Lillestrøm, for å nevne noe.   146 

• Styret hadde sitt årlige møte med revisor. Det ble trukket frem at driften av SiO og vår økonomiske 147 

situasjon er god.   148 

• Vi diskuterte sykefravær i SiO. I noen avdelinger har det ligget på et litt høyere nivå enn i resten av 149 

samfunnet, noe styret mener vi bør ta på alvor. Vi følger saken opp, fordi det er viktig at SiO er en god 150 

arbeidsplass. Sykefravær på et lavt nivå vil til syvende og sist være positivt for studentvelferden vi skal 151 

levere.  152 

https://sio-p-app-newsiono.azurewebsites.net/om-sio/rapporter-og-referater
https://sio-p-app-newsiono.azurewebsites.net/om-sio/rapporter-og-referater
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• Vi ble orientert om det viktige bærekraftsarbeidet som pågår i SiO innenfor Miljøfyrtårn-sertifiseringen. 153 

SiO ligger veldig langt foran i dette arbeidet, med totalt 34 Miljøfyrtårn-sertifikater fordelt på hele 154 

konsernet.  I tiden fremover er det viktig for styret at bærekraftsarbeidet effektiviseres og automatiseres, 155 

slik at det ikke blir for dyrt for SiO, og dermed studentene, å holde en høy miljømessig standard.  156 

Annen aktivitet siden forrige VT-møte 157 

Det har skjedd en del andre ting siden forrige VT-møte, utenom styremøtet: 158 

• Styreleder og administrerende direktør deltok på innspillsarena for studentbyen Oslo på rådhuset 20. 159 

mars. Oslo kommune jobber med en «studentmelding» om dagen, og arrangerte i den forbindelse en 160 

innspillsarena («workshop») på rådhuset. Her ble vi presentert ny kunnskap om Oslo-studenten, og vi 161 

diskuterte hvordan Oslo kan bli en bedre studentby. Dette var et viktig startskudd for en større diskusjon 162 

rundt hva det vil si at Oslo er en studentby, og SiO tok med seg gode tanker og innspill tilbake. 163 

• Styreleder deltok på NSO sitt landsmøte 28. – 30. mars, som representant for Samskipnadsrådet, og 164 

dermed som representant for Norges 14 samskipnader. Det er viktig at samskipnadene er representert 165 

på arenaer som dette. Det gjør at vi kan bygge relasjoner og bidra med kunnskap om hvordan 166 

samskipnadene drives.  167 

• 7. april deltok styreleder på rapportfremlegging på rådhuset. I forbindelse med arbeidet med den nevnte 168 

«studentmeldingen» er det publisert to rapporter som kommer med oppdatert informasjon om 169 

studenter i Oslo. Styreleder presenterte SiOs perspektiver på rapporten, og la vekt på at SiO trenger flere 170 

tomter og bygg for å bygge flere studentboliger, samt at kommunen må dra mer av lasset i utviklingen av 171 

Oslo som studentby. Uansett er dette to rapporter som vil være et viktig grunnlag når kursen til 172 

studentbyen Oslo skal stakes ut.  173 

• 9. april hadde helseminister Jan Christian Vestre pressekonferanse på SiO Helse på Blindern. SiO Helse 174 

ble valgt som lokasjon fordi vi sees på som et fastlegekontor som leder an innen digitalisering og 175 

innovasjon. Det er positivt at studentenes eget fastlegetilbud trekkes frem som nyskapende og moderne. 176 

• En skikkelig gladnyhet: SiO har inngått avtale om kjøp av en tomt i Nydalen (Kristoffer Aamots gate), med 177 

mål om å bygge 250 nye studentboliger her. Det er ikke ofte vi kjøper nye tomter, men styret har vært 178 

tydelige på at vi ønsker denne lokasjonen – sentralt plassert i Nydalen, og med kort vei til mange 179 

studiesteder. Nyheten ble offentliggjort 11. april.   180 
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ANDRE ORIENTERINGER 181 

Saksnummer 049-25/04 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 182 

Saken tas til orientering. 183 

Forslag til vedtak: 184 

Saken tas til orientering. 185 

KULTURSTYRET 186 

Kulturstyret har per møtet 09.04.2025 i underkant av 2 millioner kroner igjen fram til neste periode. Så langt 187 

har vi delt ut ekstra mye til større investeringer som reparering av hytter og utstyr hos kjellerpubene, som 188 

skal komme studentene til gode i flere år framover. Samtidig har vi sett et større fokus på å få flere interne 189 

goder ved flere forskjellige typer foreninger, uten at de gir slipp på sin dugnadsbaserte driftsmodell. Vi har 190 

så langt prøvd å dempe denne økte bevilgningen til interne goder, men anser det som viktig for det sosiale 191 

miljøet å kunne ha større aktiviteter i løpet av semesteret. Den økte tildelingen til kulturstyret for dette året 192 

har gjort det mulig å imøtekomme økte forventninger og løse gamle problemer ved flere store foreninger. Et 193 

interessant aspekt ved denne perioden er at vi ser økt aktivitet hos idrettsforeninger og mat- og drikke-194 

foreninger, mens arrangementer og interesse- og hobbyforeninger søker om mindre støtte enn de tidligere 195 

har gjort. 196 

UNIVERSITAS 197 

Det foreligger ingen skriftlig orientering. 198 

RADIO NOVA 199 

Det foreligger ingen skriftlig orientering.  200 
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VALGKOMITEEN 201 

Det foreligger ingen skriftlig orientering. 202 

ARGUMENT 203 

Utestemme 204 

Vi er godt i gang med arbeidet til «Utestemme», som kommer i juni.  205 

Oppdatering: å engasjere flere  206 

Vi jobber fortsatt med å nå ut til og engasjere flere studenter. Vi har omsider fått lov til å tilby Argument på 207 

Oslo Met, men avventer fremdeles svar fra Kristiania. 10 utgaver av «Bruk og kast»-utgaven har også blitt gitt 208 

til både Trondsmo og Litteraturhuset. Hva gjelder arrangementer har oppmøtet vært dårlig den siste tiden, 209 

noe vi kartlegger og forsøker å ta tak i.   210 

Kommende arrangementer 211 

Vi planlegger to arrangementer mot slutten av semesteret, der det ene vil være slippfesten til «Utestemme». 212 

Tanken er foreløpig at det vil bli en slags sommeravslutning som er åpen for alle, men hvor vi inviterer blant 213 

andre de som har skrevet for oss det siste året i håp om bedre oppmøte og å skape et miljø.  214 

SIO MAT OG DRIKKE 215 

Det foreligger ingen skriftlig orientering. 216 
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REVIDERING AV RETNINGSLINJER FOR SIO MAT OG DRIKKE 217 

Saksnummer 050-25/04 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Hans-Markus Jensvold Kverneng 

Vedlegg Retningslinjer for SiO Mat og drikke 

Arbeidsutvalgets innstilling: 218 

Retningslinjer for SiO Mat og drikke revideres med de endringer som fremkommer under møtet. 219 

Forslag til vedtak: 220 

Velferdstinget i Oslo og Akershus reviderer retningslinjer for SiO Mat og drikke med de endringer som 221 

fremkommer under møtet. 222 

SAKSOPPLYSNINGER 223 

Dokumentet ble sist revidert i 2018, og har vært gjeldende siden da. I handlingsplanen for 2024/2025 står det 224 

at retningslinjer for SiO Mat og drikke (SiO MD) skal revideres. 225 

Det har vært mange diskusjoner i Velferdstinget om SiO MD, og opptatt mye tid. Arbeidsutvalget har valgt å 226 

komme med flere endringsforslag for å gjøre dokumentet mer tidsriktig, og legge vekt på at lokale 227 

brukerutvalg og andre former for lokal påvirkning skal være viktigst for utviklingen av tilbudet. Det er ikke alle 228 

utdanningsinstitusjoner som har SiO kantiner og vi ser det derfor hensiktsmessig at det blir mer lokalt 229 

påvirket. Dette er i tråd med tidligere diskusjoner og workshopen om dokumentet fra møtet i mars. 230 

Arbeidsutvalget har revidert dokumentet slik at det skal kunne stå seg over tid, med nåtidsformuleringer. 231 

Eventuelle endrings- og tilleggsforslag anbefales å skrives med nåtidsformulering, slik at kravet er gjeldende 232 

også etter at noe er innført. Krav som ikke står over tid, anbefales å sendes inn som resolusjoner.  233 
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Forslag nr. 1 

Dokument 
Retningslinjer for SiO Mat og 

drikke 
Linje 12–17 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

045-25/04 Revidering av retningslinjer for SiO Mat og drikke 

Opprinnelig 

tekst 

Studentstyrerepresentantenes flertall i samskipnadens styre og 

representasjon i SiO MD sitt styre gjør at studenter har mulighet for 

påvirkning på eget tilbud. SiO Mat og drikke bør dermed ha fortrinnsrett 

på lokaler der SiO har fristasjonsavtaler med utdanningsinstitusjonene. 

Likevel skal ikke frivillig studentdrevne initiativ sees på som 

konkurrerende tilbud. Samskipnaden skal ha fristasjonsavtaler med 

utdanningsinstitusjonene der det er ønsket og hensiktsmessig. 

Ny tekst 

Studentstyrerepresentantenes flertall i samskipnadens styre og lokale 

påvirkningsmuligheter som brukerutvalg, gjør at studenter har mulighet 

til å påvirke tilbudet. SiO MD skal omfattes av fristasjonsordninger fra 

utdanningsinstitusjonene. SiO MD skal ha en sosial profil som ser 

studentlivet i sammenheng, og studentdrevne initiativ skal ikke ses på 

som konkurrerende tilbud. 

Begrunnelse 

Styret i SiO MD er lagt ned, og derfor vil arbeidsutvalget gjennomgående 

fjerne alle benevnelser av dette. Det er viktig at det legges mer vekt på 

lokal påvirkning, og derfor foreslår arbeidsutvalget å endre denne delen 

av formålet. 

Innstilling 
Vedtas. 

VEDTAK  
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Forslag nr. 2 

Dokument 
Retningslinjer for SiO Mat og 

drikke 
Linje 29–35 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

045-25/04 Revidering av retningslinjer for SiO Mat og drikke 

Opprinnelig 

tekst 

Ordningen med klippekort på middag skal videreføres. SiO MD skal også 

se på muligheten for å opprette abonnementsordninger, der det er 

hensiktsmessig. Velferdstinget er positive til pakketilbud og 

priskampanjer som eksamensboost, abonnementsordninger og 

rabattert pris i pressperioder, særlig på etterspurte varer og produkter. 

SiO MD skal etterstrebe å eliminere matsvinn, gjennom for eksempel 

billigere mat rundt stengetid. 

Ny tekst 

SiO MD skal utvikle og videreutvikle kampanjer og tilbud rettet mot 

studentene. Velferdstinget er positive til at pilotprosjekter som fungerer 

godt videreføres til flere spisesteder, og at andre prosjekter utvikles der 

det er hensiktsmessig. Disse kampanjene og tilbudene må markedsføres 

godt mot studentene som bruker kantinene. Trust shop-ordningen bør 

videreutvikles og utvides til flere steder. 

SiO MD skal videreutvikle sitt arbeid med å redusere matsvinn. 

Begrunnelse 

Basert på innspill foreslår arbeidsutvalget å gå bort fra politisk styrte 

kampanjer og tilbud, som ikke vil stå seg over tid dersom studentene 

ikke benytter seg av dem. Velferdstinget har vist seg positive til SiO MDs 

arbeid med å utvikle tilbud og kampanjer, og arbeidsutvalget foreslår 

derfor å styrke dette. 

Innstilling 
Vedtas. 

VEDTAK  
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Forslag nr. 3 

Dokument 
Retningslinjer for SiO Mat og 

drikke 
Linje 39 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

045-25/04 Revidering av retningslinjer for SiO Mat og drikke 

Opprinnelig 

tekst 

Med tilnærmet 40 serveringssteder 

Ny tekst 
Med mange serveringssteder, fordelt på flere utdanningsinstitusjoner, 

Begrunnelse 

SiO MD har ifølge egne nettsider i dag 32 serveringssteder. Det burde 

ikke tallfestes i vårt dokument da dette endrer seg over tid. 

Innstilling 
Vedtas.  

VEDTAK  
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Forslag nr. 4 

Dokument 
Retningslinjer for SiO Mat og 

drikke 
Linje 46–51 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

045-25/04 Revidering av retningslinjer for SiO Mat og drikke 

Opprinnelig 

tekst 

Studenter har mulighet for påvirkning på eget tilbud gjennom flertallet i 

samskipnadens hovedstyre og en representant i SiO MDs styre. I tillegg 

skal man ha kontakt med studentmassen lokalt på studiestedene og 

underenhetene for kontinuerlig å innhente informasjon om 

forbedringspotensialet, lokale behov og etterspørsel, for å sørge for at 

studentene har innflytelse på eget tilbud. Brukerforum og mulighet til å 

gi tilbakemelding på serveringsstedet er eksempler på dette. 

Ny tekst 

Studentene skal ha mulighet for påvirkning av SiO MDs tilbud. SiOs 

hovedstyre tar strategiske og overordnede beslutninger for SiO MD. For 

påvirkning for kantinene de bruker i sin hverdag, må det være organisert 

lokale innspillsmuligheter. Dette kan gjøres både gjennom brukerutvalg 

for spisestedene og direkte tilbakemeldinger. Brukerutvalgene må ha 

jevnlige møter, og bør være organisert med geografisk nærhet. For 

utdanningsinstitusjoner med flere kantiner med stor geografisk 

spredning, bør det være ett sentralt brukerutvalg og lokale brukerutvalg. 

Begrunnelse 

Arbeidsutvalget foreslår at påvirkningen fra studentene i størst mulig 

grad skal foregå gjennom lokal påvirkning, slik at din nærmeste kantine 

passer best for deg. Dette vil også gjøre det tydelig hvor ansvaret ligger 

og fjerne nevnelsen av SiO MDs styre, som ikke lenger eksisterer. 

Innstilling 
Vedtas. 

VEDTAK  

  



  

 

 

 
22 

Forslag nr. 5 

Dokument 
Retningslinjer for SiO Mat og 

drikke 
Linje 53–57 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

045-25/04 Revidering av retningslinjer for SiO Mat og drikke 

Opprinnelig 

tekst 

SiOs nettside, app og SoMe-kanaler skal brukes for å synliggjøre SiO 

MDs tilbud og kampanjer. I disse kanalene bør kampanjer som 

eksamensboost, abonnementsordninger på eksempelvis kaffe og frukt, 

samt spesifikke tilbud til eksempelvis matallergikere og andre 

presenteres. Særlig bør særpreget ved hvert enkelt serveringssted 

vektlegges for å tiltrekke kunder og informere om unike tilbud. 

Ny tekst 

Digitale kanaler og fysiske flater skal brukes for å synliggjøre SiO MDs 

tilbud og kampanjer. I disse kanalene bør kampanjer presenteres, og 

særpreget ved hvert serveringssted bør vektlegges for å tiltrekke sultne 

studenter, og informere om unike tilbud. 

Undersøkelser og rapporter om SiO MD skal gjennomgås og gjøres 

tilgjengelig for studentene, uten at de har med seg sensitiv informasjon. 

Dette vil gjøre det tydelig hvordan SiO arbeider for å tilrettelegge for 

studentene, og gi alle parter mer informasjon om hvordan tilbudet kan 

bedres. 

Begrunnelse 

Arbeidsutvalget oppfatter det som mer hensiktsmessig å ikke spesifikt 

nevne ulike kanaler det skal reklameres på, eller tilbud det skal 

reklameres for. Tilbudene og kanalene endrer seg over tid. 

Innstilling 
Vedtas. 

VEDTAK  
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Forslag nr. 6 

Dokument 
Retningslinjer for SiO Mat og 

drikke 
Linje 65 

Levert av Arbeidsutvalget Type Tillegg 

045-25/04 Revidering av retningslinjer for SiO Mat og drikke 

Opprinnelig 

tekst 

 

Ny tekst 

Her må det være aktive brukerutvalg og brukerforum, og andre 

innspillsmuligheter til stede for å sikre lokal forankring og lokal utvikling 

som er tilpasset brukerne. 

Begrunnelse 

Etter innspill fra Velferdstinget, har arbeidsutvalget foreslått å 

spesifisere at flere aktører skal kunne komme med innspill til tilbudet til 

SiO MD. Dette punktet vil legge til rette for f.eks. studentutvalg og andre 

foreninger å komme med innspill felles. 

Innstilling 
Vedtas. 

VEDTAK  
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Forslag nr. 7 

Dokument 
Retningslinjer for SiO Mat og 

drikke 
Linje 78–79 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

045-25/04 Revidering av retningslinjer for SiO Mat og drikke 

Opprinnelig 

tekst 

Miljøhensyn og etiske retningslinjer skal vektlegges ved innkjøp og ved 

avtaler med leverandører. 

Ny tekst 

Miljøhensyn skal vektlegges ved innkjøp og avtaler med leverandører. 

SiO MD skal ikke benytte varer og tjenester fra aktører som medvirker til 

brudd på menneskerettigheter og folkerett. 

Begrunnelse 

Arbeidsutvalget kan ikke se at det foreligger noen etiske retningslinjer 

som er ment for SiO MD, så vi foreslår derfor å endre punktet. 

Innstilling 
Vedtas. 

VEDTAK  
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Forslag nr. 8 

Dokument 
Retningslinjer for SiO Mat og 

drikke 
Linje 83–89 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

045-25/04 Revidering av retningslinjer for SiO Mat og drikke 

Opprinnelig 

tekst 

Velferdstinget mener det viktigste er å tilby rimelige alternativer til 

studentene som bruker tilbudet, og foretrekker derfor å redusere i 

vareutvalg og variasjon i mattilbudet dersom det er nødvendig for å 

sikre en studentvennlig pris. Det er likevel visse behov som må 

imøtekommes, som allergier, vegantilbud o.l., og SiO MD skal ha et 

utvalg som tilfredsstiller disse behovene. De ansatte skal ha kunnskap 

om innholdet i matvarer som selges, samt at dette skal opplyses om 

skriftlig i kafeene og på internett. Dette skal også være tilgjengelig på 

engelsk. 

Ny tekst 

Velferdstinget mener det er viktig at SiO MD tilbyr rimelige alternativer til 

studentene som bruker tilbudet. Samtidig er det viktig at kvaliteten er på 

et nivå som gjør at studentene faktisk ønsker å benytte seg av det. SiO 

MD må videreutvikle og fortsette sitt arbeid med å sikre lavest mulige 

priser. 

SiO MD må følge gjeldende lover for markering av mat og allergier, og 

sikre at de ansatte har kunnskap om innholdet i matvarene som selges. 

Informasjonen må være tilgjengelig på både norsk og engelsk. 

Begrunnelse 

Arbeidsutvalget vurderer at det er mer hensiktsmessig å gjøre det mer 

åpent for hvordan SiO MD kan sikre lavest mulig pris. Dette må ses i 

sammenheng med at dokumentet vil gi mer plass og vekt på lokal 

påvirkning og brukerråd. Det er innført lover om hvordan mat skal 

merkes, og arbeidsutvalget vurderer at denne ordlyden gjør det enklere 

å forstå. 

Innstilling 
Vedtas. 

VEDTAK  
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REVIDERING AV HELSEPOLITISK DOKUMENT 234 

Saksnummer 051-25/04 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Hans-Markus Jensvold Kverneng 

Vedlegg Helsepolitisk dokument – helhetlig endringsforslag, Dagens helsepolitiske dokument 

markert 

Arbeidsutvalgets innstilling: 235 

Arbeidsutvalget innstiller på at forslag 1 og 2 vedtas. 236 

Forslag til vedtak: 237 

1. Velferdstinget i Oslo og Akershus vedtar nytt helsepolitisk dokument med de endringer som 238 

fremkommer under møtet. 239 

2. Karrierepolitisk dokument avvikles. 240 

SAKSOPPLYSNINGER 241 

Nåværende versjon av helsepolitisk dokument finner dere her, og nåværende versjon av karrierepolitisk 242 

dokument finner du her. 243 

Velferdstingets helsepolitiske dokument ble sist revidert i 2023, og har vært Velferdstingets gjeldende politikk 244 

siden da. I handlingsplanen for 2024/2025 står det at arbeidsutvalget skal revidere helsepolitisk dokument. 245 

Arbeidsutvalget har revidert dokumentet slik at det skal kunne stå seg over tid, med nåtidsformuleringer. 246 

Eventuelle endrings- og tilleggsforslag anbefales å skrives med nåtidsformulering, slik at kravet er gjeldende 247 

også etter at noe er innført. Krav som ikke står over tid, anbefales at sendes inn som resolusjoner. I tillegg 248 

revideres grunnpolitisk dokument årlig, og kortsiktige og spesifikke tiltak kan foreslås der siden politiske 249 

dokumenter er underlagt grunnpolitisk dokument. Dette er en helhetlig revidering for å unngå at det blir 250 

nødvendig for Velferdstinget å diskutere og stemme på over hundre enkelte endringsforslag. 251 

Siden forrige møte i Velferdstinget har arbeidsutvalget tatt med seg tilbakemeldingene, og utarbeidet et nytt 252 

forslag. Vi anser at dette nye dokumentet vil løse de bekymringer som representantene løftet sist. 253 

Dokumentet ble også sendt ut på høring til delegasjonsledere i forkant. I tillegg har arbeidsutvalget kommet 254 

frem til at karrierepolitisk dokument kan innlemmes i nytt helsepolitisk dokument. Dagens karrierepolitiske 255 

dokument inneholder veldig lite politikk, og noe av den politikken den inneholder er motstridende med 256 

politisk grunndokument. Karrierepolitikken er nå under eget punkt. 257 

Arbeidsutvalget anbefaler representantene å sende inn endringsforslag i god tid i forveien, dette vil hjelpe 258 

alle med å være godt forberedt til debatt. Dette er spesielt viktig dersom representantene ønsker å komme 259 

med større endringer, slik at resten av Velferdstinget har mulighet til å lese seg opp på dette. 260 

https://www.studentvelferd.no/dokumenter/2023/02/Helsepolitisk-dokument.pdf
https://www.studentvelferd.no/dokumenter/2022/12/Karrierepolitisk-dokument.pdf
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Endringer som arbeidsutvalget ønsker å trekke frem: 261 

• Kapittelinndelingen er endret, for å gi bedre flyt og oversikt i dokumentet. 262 

o Dette betyr at mye av politikken er flyttet til andre steder i dokumentet. 263 

• Det er et nytt kapittel om ansvar, hvor det overordnede ansvaret til det offentlige, SiO og 264 

utdanningsinstitusjonene står beskrevet. Dette inkluderer finansiering og Lånekassen. 265 

• Politikken fra karrierepolitisk dokument er lagt inn. Dette er for å kunne avvikle dagens 266 

karrierepolitiske dokument, som har lite faktisk politikk. Det inneholder også en del motstridende 267 

politikk med politisk grunndokument over flere perioder. 268 

• Helsepolitikken fra kulturpolitisk dokument og idrettspolitisk dokument har også blitt tatt med inn i 269 

nytt helsepolitisk dokument. Dette vil være relevant for fremtidig revidering av disse. 270 

• Mer tydelig og oppdatert politikk under de fleste punkter. 271 

• Inn- og utveksling har fått mer tydelig politikk og korrekt ansvarsfordeling. Her er det også nå 272 

spesifisert at ansvaret for studenter på utveksling fra Norge ligger hos ANSA. 273 

• I forslaget er det mye mindre politikk på studenter og rus. Dette fordi det gamle dokumentet la veldig 274 

store og spesifikke krav til hvordan utdanningsinstitusjonene skulle utforme sitt arbeid gjennom 275 

læringsmiljøutvalg som er utenfor mandatet til VT å mene noe om. Mye av den øvrige politikken på 276 

rus er gjort mer generell og anvendbar, og beholdt som et eget underkapittel. 277 

For mer informasjon om endringer fra dagens dokument, se vedlegg.  278 
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REVIDERING AV REGLEMENT FOR TILDELING AV STUDENTBOLIGER I SIO 279 

Saksnummer 052-25/04 

Type sak Diskusjonssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Oliwia Skowron 

Vedlegg Helhetlig endringsforslag til reglement for tildeling av studentboliger i SiO, Endringslogg 

reglement for tildeling av studentboliger i SiO 

Arbeidsutvalgets innstilling: 280 

Reglement for tildeling av studentboliger i SiO bolig revideres. 281 

Forslag til vedtak: 282 

Reglement for tildeling av studentboliger i SIO vedtas med de endringer som fremkommer under møtet. 283 

SAKSOPPLYSNINGER 284 

I lys av presentasjonen om den nylig vedtatte boligstrategien i SiO og diskusjonen rundt den på vårseminaret, 285 

har arbeidsutvalget kommet med et forslag til revidering av Reglement for tildeling av studentboliger i SiO. 286 

Reglementet har ikke vært oppe til revidering siden 2021, og endringene arbeidsutvalget foreslår har 287 

hovedsakelig gått på å gjøre reglementet enklere å navigere i. I tillegg legger vi opp til oppdaterte punkter om 288 

bokollektiv. Velferdstinget var veldig tydelige på at det fremdeles var et ønske om at vi hadde et eget vedtatt 289 

dokument, istedenfor at den vedtatte politikken ble flyttet til boligpolitisk dokument. Arbeidsutvalget ønsker 290 

i tillegg å fortsette å la SiO tegne egne avtaler om internasjonale studenter, istedenfor å ha politikk på hvor i 291 

prioriteringsrekkefølgen de skal stå. 292 

Arbeidsutvalget har tatt en vurdering på at det dokumentet var viktig å rydde opp i, og har derfor kommet 293 

med et helhetlig endringsforslag til dokumentet. I vedlegget ligger det en endringslogg hvor de største 294 

endringene er ivaretatt. Mange av endringene går likevel kun på å rydde i dokumentet, og er i liten grad 295 

meningsbærende. Den mest meningsbærende endringen går ut på å få inn politikk på hvor viktig det er å 296 

kunne søke seg inn til bokollektiv sammen med sine venner. Vi har også valgt å prioritere søkere med 297 

funksjonsnedsettelse under aleneforsørger, og under samboere. Arbeidsutvalget ser på disse endringene 298 

som mest hensiktsmessige. Det oppfordres likevel til å sende inn spørsmål til arbeidsutvalget om det 299 

foreligger noen, samt å komme med endringsforslag. 300 

  

https://www.studentvelferd.no/dokumenter/2021/12/Reglement-for-tildeling-av-studentboliger-i-SiO.pdf
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INNSPILL TIL HANDLINGSPLAN 2025/2026 301 

Saksnummer 053-25/04 

Type sak Diskusjonssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Celine Lyngås Sataøen  

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 302 

Det fattes ikke vedtak i diskusjonssaker. 303 

Forslag til vedtak: 304 

Det fattes ikke vedtak i diskusjonssaker. 305 

SAKSOPPLYSNINGER 306 

Handlingsplanen er Velferdstingets bestilling til arbeidsutvalget og det mest førende dokumentet for hva 307 

arbeidsutvalget prioriterer å jobbe med politisk og organisatorisk i sin periode. Handlingsplanen vedtas på 308 

Velferdstingets vårvalgmøte, jf. § 3-4 i vedtektene. Den 2. juni skal det vedtas en ny handlingsplan for perioden 309 

2025/2026, og arbeidsutvalget ønsker derfor innspill til innholdet i planen. 310 

Handlingsplanen for perioden 2024/2025 finner du her. Den er skrevet med konkrete punkter, og skiller på 311 

organisatoriske og politiske punkter. Det er noe som har gjort det enkelt for arbeidsutvalget å gjennomføre 312 

planen punkt for punkt, og diskutere prosessen fortløpende. Det er i tillegg noen punkter på planen som er 313 

et kontinuerlig arbeid gjennom hele AU-perioden, og som vi mest sannsynlig ikke får fullført i løpet av dette 314 

året. For status på handlingsplan henviser arbeidsutvalget til halvårsrapporten, som ble lagt frem under 315 

vårseminaret den 1–2. februar. 316 

Vi ønsker derfor at dere blant annet skal diskutere hvor lang den neste handlingsplanen bør være og hva den 317 

burde inneholde. Arbeidsutvalget tar med seg disse innspillene i utarbeidelsen av forslag til handlingsplan 318 

som dere skal diskutere og vedta på møtet 2. juni, som da vil gjelde for neste arbeidsutvalg. 319 

Arbeidsutvalget foreslår følgende diskusjonspunkter: 320 

• Hvilke prioriteringer burde handlingsplanen inneholde? 321 

• I hvilken grad skal vi prioritere nasjonale utfordringer når vi er et lokalt organ? 322 

• Hvordan skal vi balansere Oslo og Lillestrøm kommune inn i planen? 323 

• Hvor lang skal handlingsplanen være, og er dagens struktur noe vi skal fortsette med? 324 

• Skal den ha åpne punkter eller konkrete punkter. 325 

  

https://www.studentvelferd.no/alle-dokumenter/handlingsplan-for-2024-2025/
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SØKNAD OM TILSKUDDSRAMME 2026 326 

Saksnummer 054-25/04 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Oliwia Skowron 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 327 

Arbeidsutvalget innstiller på at forslag 2 og 4 vedtas 328 

Forslag til vedtak: 329 

1. Velferdstinget vedtar å søke om en tilskuddsramme på 21 567 000. 330 

2. Velferdstinget vedtar å søke om en tilskuddsramme på 22 200 000. 331 

3. Velferdstinget vedtar å søke om en tilskuddsramme på 23 475 000. 332 

4. Arbeidsutvalget gis fullmakt til å utforme og sende inn en søknad om budsjettramme til SiO. 333 

SAKSOPPLYSNINGER 334 

Hvert semester betaler alle studenter tilknyttet SiO inn en fast sum som semesteravgift. Denne ligger nå på 335 

690 kroner, og totalt er semesteravgiftsinntektene på ca. 105 MNOK. Av disse pengene går rundt halvparten 336 

til SiO Helse, mens den andre halvparten går til andre tjenesteområder i SiO, kontingenten til Norsk 337 

studentorganisasjon (NSO) og tilskudd til Velferdstinget. 338 

Tilskuddet som går til Velferdstinget blir igjen fordelt til større studentforeninger og –medier, Kulturstyret og 339 

Velferdstingets eget driftsbudsjett på tildelingsmøtet. Fristen for å søke SiO om tilskudd er 1. juni, men fristen 340 

for å søke til tildelingsprosessen er etter sommeren. For nye søkerorganisasjoner er fristen satt til 10. april 341 

for å levere en kvalifiserende søknad. Det er ikke kommet noen søknader i år. Driftsbudsjettet til 342 

Velferdstinget er inkludert i summen vi søker fra SiO, men vedtas av Velferdstinget uavhengig av denne saken. 343 

Arbeidsutvalgets vurdering 344 

Søknadssummen fra Velferdstinget til SiO har økt med store summer de siste årene, og for budsjettåret 2025 345 

fikk vi 21 millioner. Det er tydelig at behovet til søkerorganisasjonene øker. Tidligere i perioden har vi tatt opp 346 

til diskusjon at økningen i behovet til frivilligheten ikke samsvarer med inntektene fra semesteravgiften. 347 

Hvordan tildelinger fremover er ønsket gjennomført, bør arbeidsutvalget jobbe med fremover. I år mener 348 

arbeidsutvalget at vi bør sikte oss inn på å dekke så mange behov som mulig. Ettersom studenthusprosjektet 349 

ble avviklet er en stor investering i Oslos studentfrivillighet så og si borte, derfor mener arbeidsutvalget at 350 

SiO må støtte opp under frivilligheten spesielt i år. SiO har bedt arbeidsutvalget om å ta stilling til hva de 351 

mener midlene fra semesteravgiften skal brukes på, nå som det ikke blir et studenthus. 352 

Etter SO23-prosjektet ble avviklet, mener arbeidsutvalget at vi må støtte opp under studentorganisasjoner 353 

og frivilligheten. Semesteravgiftsprioriteringer for SiO ble vedtatt på marsmøtet, der vi har rammesøknaden 354 
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til Velferdstinget som øverste prioritering. Arbeidsutvalget mener at søknaden må gjenspeile behovet for å 355 

støtte opp under studentfrivillighet og møteplasser for studenter når studenthuset ikke lenger skal investeres 356 

i. 357 

Arbeidsutvalget har valgt å innstille på forslag 2 som det beste alternativet. Arbeidsutvalget anerkjenner at 358 

det er tøffe økonomiske tider for SiO, men mener likevel at en tildeling over KPI-nivå (som ligger på 2,7%) er 359 

nødvendig for å sikre tilstrekkelig prioritering av studentfrivillighet i Oslo. Vi ser likevel at midlene det søkes 360 

om i langtidsbudsjettene er høye, og vanskelig å oppnå under denne rammesøknaden. 361 

Det ble i fjor søkt om 22 millioner, men vi fikk tildelt 21 millioner. Arbeidsutvalget mener det er viktig å belyse 362 

viktigheten av å få denne søknadssummen i år, som tilsvarer en økning på 1,2 millioner (5,41%) i hva 363 

Velferdstinget mottok, men bare en endring på 200 000 (0,91%) fra det som ble søkt om i fjor. 364 

Forslag 1 er en ren KPI-justering, mens forslag nummer 2 mener arbeidsutvalget bevilger nok til frivilligheten 365 

uten å kutte for mye i langtidsbudsjettene. Forslag 3 baserer seg kun på langtidsbudsjettet til 366 

organisasjonene. 367 

Det er viktig at Velferdstinget tar stilling til hvilken sum de ønsker å innstille på ut ifra faktorer 368 

studentfrivillighet vs. øvrige områder semesteravgiften brukes på. Det anbefales å ta en titt på vedtatte 369 

prioriteringer fra marsmøtet i forbindelse med dette. 370 

Oversikt over fjorårets tildeling og tall fra langtidsbudsjettet til søkerorganisasjonene 371 
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RESOLUSJON: CHATEAU NEUF SOM OSLOSTUDENTENES STUDENTHUS 372 

Saksnummer 055-25/04 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Thea Bråten 

Vedlegg Resolusjon: Chateau Neuf som oslostudentenes studenthus 

Arbeidsutvalgets innstilling: 373 

Velferdstinget i Oslo og Akershus vedtar resolusjonen. 374 

Forslag til vedtak: 375 

Velferdstinget i Oslo og Akershus vedtar resolusjonen med de endringer som fremkommer under møtet. 376 

SAKSOPPLYSNINGER 377 

Det er innsendt en resolusjon fra Thea Bråten, styreleder i DNS, ved navn «Chateau Neuf som 378 

oslostudentenes studenthus». 379 

Forslagsstillers vurdering 380 

Studentene i Oslo fortjener et tilholdssted, og seriøse aktører fortjener forutsigbarhet. Chateau Neuf er et av 381 

de studenthusene i Norge i dag som driftes best, og som er mest selvstendige. Det er likevel veldig begrenset 382 

hvilke langsiktige og store prosjekter vi kan gjennomføre, da vi ikke kan bygge opp kapital over tid. En tydelig 383 

satsning på Chateau Neuf vil sende et signal til kommunen, utdanningsinstitusjonene, og andre relevante 384 

aktører om at det er verdt å satse på bygget og Det Norske Studentersamfund. Det vil gjøre at DNS føler seg 385 

mindre alene i student-Oslo, og det vil gi synlighet og motivasjon til foreningen. Det vil også gi reelle 386 

forventninger, og gjøre samarbeid innad i student-Oslo enklere, fordi det bygger på en felles forståelse og et 387 

felles mål. 388 

Arbeidsutvalgets vurdering 389 

Arbeidsutvalget vurderer resolusjonen som god, og noe som løfter spennende og dagsaktuell tematikk for 390 

oslostudentene. Arbeidsutvalget ønsker likevel å komme med noen endringsforslag, som vi mener vil gjøre 391 

resolusjonen mer generell for studentmassen. Vi ønsker blant annet å løfte et punkt som tydeliggjør hvordan 392 

arbeidsutvalget kan jobbe videre med denne resolusjonen.  393 
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ENDRINGSFORSLAG 394 

Forslag nr. 1 

Dokument 
Chateau Neuf som 

oslostudentenes studenthus 
Linje 17– 18 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

051-25/04 Resolusjon: Chateau Neuf som Oslostudentenes studenthus 

Opprinnelig 

tekst 

Derfor burde Velferdstinget være tydelige i sin støtte til Chateau Neuf 

som studenthus i Oslo, og løfte viktigheten av et slikt tilholdssted i møte 

med andre aktører. 

Ny tekst 

Derfor må Velferdstinget være tydelige i sin støtte til Chateau Neuf som 

studenthus i Oslo, og løfte viktigheten av et slikt tilholdssted i møte med 

andre aktører. 

Begrunnelse 
Vedtatt politikk er ikke noe man burde gjøre, men må og skal gjøre. 

Innstilling 
Vedtas. 

VEDTAK  
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Forslag nr. 2 

Dokument 
Chateau Neuf som 

oslostudentenes studenthus 
Linje 28 

Levert av Arbeidsutvalget Type Endring 

051-25/04 Resolusjon: Chateau Neuf som Oslostudentenes studenthus 

Opprinnelig 

tekst 

Chateau Neuf må bestå som et naturlig samlingspunkt for Oslos 

studenter. 

Ny tekst 

Det skal arbeides for at Chateau Neuf blir et naturlig samlingssted for 

oslostudentene. 

Begrunnelse 

Dette punktet gir det mer slagkraft, og faktisk pålegger å arbeide med 

det. I tillegg viser vi at det naturlig ikke er et samlingssted i dag, men at 

det kan bli det. 

Innstilling 
Vedtas. 

VEDTAK  

 


